
Aan: 
de voorzitter en leden van 
provinciale staten van Drenthe 
 
 
  

 
 
 
 
 
Assen, 11 april 2007 
Ons kenmerk 14/5.15/2007004024 
Behandeld door mevrouw A. Oldenhuis (0592) 36 58 84 
Onderwerp: Jaarverslag 2006 Bestuursovereenkomst landelijke ontwikkeling wind-
energie (BLOW) 
 
 
 
Geachte voorzitter/leden, 
 
Op 10 juli 2001 heeft het Interprovinciaal Overleg de BLOW getekend. Het doel van 
BLOW is om in Nederland in 2010 1.500 MW aan opgesteld windenergievermogen te 
realiseren. De taakstelling voor de provincie Drenthe bedraagt 15 MW. Met de reali-
satie van het windmolenpark in Coevorden kan naar verwachting aan deze taakstel-
ling worden voldaan. 
 
In het Jaarverslag 2006 wordt ingegaan op de voortgang van de werkzaamheden 
voortvloeiende uit de BLOW. De teksten van de jaarverslagen van alle provincies en 
het Rijk zijn gebundeld en worden u ter kennisname aangeboden. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
Bijlage(n): 
ga.coll. 
 



Onderbouwing 
bij brief van 11 april 2007, kenmerk 14/5.15/2007004024  ‘Jaarverslag 2006 
Bestuursovereenkomst landelijke ontwikkeling windenergie (BLOW)’ 
 
In de Bestuursovereenkomst landelijke ontwikkeling windenergie (BLOW) is voor Drenthe 
een taakstelling van 15 MW vastgesteld. Met de  keuze voor de ontwikkeling van een 
windmolenpark bij Coevorden  kan aan deze doelstelling worden voldaan.  
In moties bij de vaststelling van het POP en later van 18 mei 2005, is door Provinciale Staten 
aangegeven een ruimere doelstelling dan 15 MW na te willen streven. Toegezegd werd dat 
het College van GS met een notitie windenergie zou komen . Aan deze toezegging is 
voldaan in het concept uitwerkingsplan van ‘Energiek Drenthe ‘ Nota Energiebeleid 2006 -
2010. 
In dit concept werden voor- en tegenargumenten van windenergie in Drenthe op een rijtje 
gezet en tevens werd een kaart toegevoegd met zoekrichtingen. Uit deze kaart bleek dat in 
Drenthe op een beperkt aantal plaatsen het bouwen van windturbines( parken) mogelijk is. 
De conclusie op basis van al deze gegevens was dat Provinciale Staten in meerderheid van 
mening waren dat op beperkte schaal , met als voorkeurgebied Emmen- Coevorden, een 
uitbreiding van ongeveer 35 MW mogelijk zou moeten zijn. 
Duidelijk was en is dat in de discussie niet de noodzaak van overschakeling op duurzame 
energie het verschil van mening vormt, maar de inpassing in het landschap. Ook is duidelijk,  
dat alle politieke partijen deze zorg voor het landschap delen. Als het gaat om het plaatsen 
van windturbines in of dichtbij zones van bedrijvigheid lopen de meningen uiteen. Tot nu toe 
heeft GS aan het verzoek van een meerderheid in de Staten om nog andere plaatsen aan te 
wijzen, niet voldaan. 
Daarom  is het goed een aantal feiten op een rijtje te zetten en daaraan een aantal mogelijke 
conclusies te koppelen. 

- De datum van 1 januari 2006 om te komen tot de realisatie van een windmolenpark 
bij Coevorden is niet gehaald. De oorzaak is mede(?) gelegen in het stopzetten van 
de zgn. MEP subsidie. Gedeputeerde Haarsma meldde in de commissievergadering 
Omgevingsbeleid van 9 mei, dat ondanks dit stopzetten van subsidie Defensie ( de 
mogelijke  eigenaar van het windturbine park) toch haar plannen tot uitvoering zal 
brengen. Tot op heden een voornemen. 

- De gemeenteraad  van Emmen heeft in meerderheid ingestemd met de mogelijke 
komst van (een) windmolenpark(en) op haar grondgebied. 

- Plannen voor meer windenergie passen prima in het programma Grounds for Change 
- De conclusie uit de recent verschenen IPCC rapporten is dat we een groot 

klimaatprobleem hebben maar dat met duidelijke politieke keuzes voor een brede 
inzet van alternatieve energiebronnen we het tij nog tijdig kunnen keren. 

- Milieuminister Cramer ( zie o.a. Dagblad van het Noorden 8 mei 2007) pleit 
nadrukkelijk voor meer inzet (verdubbeling BLOW doelstelling) van windenergie op 
het land. Ook Drenthe kan daar een bijdrage aan leveren. 

 
Aan bovengenoemde feiten zijn nog vele toe te voegen ( mogelijke energiewinst, CO2 
reductie, creatieve inpassing in het landschap, educatieve mogelijkheden voor alternatieve 
energie etc.) 
Naar de mening van de PvdA heeft in de afgelopen tijd de uitwisseling van feiten en 
meningen voldoende aandacht gekregen en wordt het nu echt tijd om duidelijke afspraken te 
maken. 
Afspraken over: op welke mogelijke plaats(en) (zoekgebied), welk streefvermogen en 
voorkeuren voor eigenaarconstructies en belangrijk, einddata voor beleidstrajecten en 
realisatie. Doel is om in de commissie hierover duidelijk uitspraken richtinggevend voor  GS 
te doen. 
 
Namens de PvdA fractie, Hans Hornstra 
 




































































































































